
 
 

Styrelsemöte 5/7 – 23 kl.17.30 

Växjöortens Fältrittklubb 

Bergunda Södregård, Växjö 

 

Närvarande: Fredrika Hallberg Ehrner, Karin Klevegård, Fredrik Sager, Elin Gunnarsson, Lars Nilsson, 

Andreas Ejderland, Lisa Gustafsson, Peter Wibrån – adjungerad och Tobias Jönberg - del av möte och 

Roland Östberg – via länk 

Frånvarande: Rebecka - BUS 

 

7:1 Mötet öppnas 

Ordförande för dagen, Fredrika, öppnade mötet 

7:2 Justerare 

 Karin Klevegård och Elin Gunnarsson valdes till justerare 

7:3 Godkännande av dagordning 

Godkändes 

7:4 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes 

7:5 Rapport från ungdomssektionen, BUS 

Inget att rapportera från BUS 

7:6 Ekonomisk rapport 

Lars föredrog en ekonomisk rapport. 

Det finns förklaringar till att det ser ut som ett minusresultat i nuläget, då kostnader inte är 

periodiserade/månad, medan intäkter är periodiserade. 

Enligt Luminors prognos kommer vi att hamna på ett nollresultat vid bokslutet. 

Lisa ställde fråga om aktieägartillskottet till Växjö Hästsportcecnter. Frågan som ställdes var hur det 

kan komma att påverka föreningen VFK, enligt Luminors rapport. Aktieägartillskottet kommer att 

föras tillbaka till föreningen i takt med att värdet på bolaget Växjö Hästsportcenter ökar, det vill säga 

när slutbesiktning av byggnaderna är gjord. Besiktning är gjord på stallarna. 

Styrelsen beslutade att bevilja ett villkorat aktieägartillskott på 200 000´ till Växjö Hästsportcenter. 

Styrelsen biföll att bifoga ekonomiska rapporter från Luminor till våra egna revisorer. 

 



 
7:7 Inkomna skrivelser 

Det har inkommit en skrivelse i samband med den smitta VFK hade på anläggningen tidigare i vår. I 

skrivelsen föreslås någon form av ersättning för det arbete hyresgäster utförde i stället för personal, 

samt att hyresgäster får vara delaktiga i framtagande av en uppdaterad privatryttarmanual. 

Styrelsen uppdrar till verksamheten att skriva en uppdaterad privatryttarmanual där man förtydligar 

hur man agerar vid en smitta, samt uppdaterar informationen i manualen. Södra och Norra stallets 

hyresgäster får komma med skriftliga och sammanställda synpunkter som verksamheten kommer att 

ta del av.   

Styrelsen beslutade att bjuda Södras hyresgäster på den kommande jubileumsfesten som tack för det 

arbete de utförde under karantänen. 

7:8 Bidragsansökan  

Vi har sökt bidrag från ridsportspotten för stängsling runt nya anläggningen, bildskärm till tävlingar, 

ny fyrhjuling och nytt material till ridbanorna. 

Vi kommer att ansöka om det statliga el stödet. Sista dag att ansöka är den 25/9 2023. 

7:9 Rapporter 

Klubbchef 

Kommunen var i slutet på april i Bergunda och tittade på vad kommunen skulle kunna göra för 

trafiksäkerhetsåtgärder på Sundet vägen. Kommunen kommer att placera ut två mindre 

fartreducerande öar plus varningsskyltar. De kan inte säga exakt när i tiden detta kommer att ske. 

Vi har haft möte med omsorgsförvaltningen och Nothemmet gällande daglig verksamhet i Bergunda. 

Tanken är att komma i gång till hösten 2023. 

Vi har lagt ut en annons gällande en anställning av en ny ridlärare, och det finns sökande till 

ridlärartjänsten med start i augusti. 

Vi har i samarbete med ”Arbete och välfärd” Växjö kommun, tre tjejer som jobbar en dag i veckan 

under tre veckor på VFK. 

Verksamheten 

VFK 

Ridskolan har två hästar till salu, övriga hästar fungerar i stort bra. 

Johanna berättade om tankar hur VFK kan utveckla ridskolan, bland annat med innehållet i 

ryttarmärken och hur man kan skola in ridskoleelever till att kunna ta steget att ha en egen häst. 

Theleborg 

Sara har köpt in tre ponnys till verksamheten och har fler nya hästar på gång. Sara åker till Kyrkhult 

och kollar på ytterligare ponnys torsdag 29/6. 

Freddie tog upp att vi skulle behöva få med Theleborg under VFK – paraplyet så att det syns att det är 

samma förening, VFK. 



 
Den 20 augusti är det öppet hus på Theleborg.  

Samarbetet med 4H – gården är inte klart ännu, men diskussioner fortgår och möte med kommunen 

är inplanerat i närtid. 

Peter bjuder in Sara Karlsson till nästa styrelsemöte. 

 

Byggsektionen 

Arbetet fortgår med att sätta klart väggar med mera i nya ridhuset, samt inredning i ridhus. 

Installation av ventilation pågår. 

Läktaren till stora utebanan är ej klar. 

Stommen till speglarna till det stora ridhuset är klara. Peter och Johanna tittar på om stommen till 

speglarna är så pass klara att speglar kan sättas upp i stora ridhuset på VFK. 

 

Arenasektionen 

Bilder kommer att läggas upp från bygget på sociala medier, Fredrika ansvarar för att det görs i 

närtid. 

Den 18 november, vecka 46, ska den första inomhustävlingen hållas i nya ridhuset 

Manegen med läktare i stora ridhuset på VHC är prioriterad i nuläget. 

 

Tävlingssektionen  

Sommardressyren fre-sön vecka 27 

143 starter. Oliva återkommer med resultatet för tävlingen i nästa rapport. 

Växjö Summer Show tor – sön vecka 30: 

670 anmälningar i dagsläget. Det som begränsar oss för att få fler starter är att vi inte har tillräckligt 
med boxar. För tillfället har vi en reservlista på över 50 boxar och ytterligare cirka 20 boxar har 
efterfrågats via tävlingsmejlen. 

Karl-Oskar Cup fre-sön vecka 32: 

Över 600 anmälningar än så länge. Även här begränsas vi av att vi inte har tillräckligt med boxar. För 
tillfället har vi en reservlista på över 29 stycken. 

Runstens Equestrian har 30 mobila boxar till salu. Styrelsen beslutade att Växjöortens 

fältrittklubb lånar ut kostnaden på 500 ´för inköp av boxarna till Växjö Hästsportcenter. 

Styrelsen beslutade att det kommer att sättas upp någon forma av luftbarriär, en presenning eller 

liknande, i gäststallet vid tävlingar för att förhindra smitta. Lalle ser till att ordna det. 

Grinden till insläppet vid tävlingar är ombyggd för att få en bättre säkerhet. 



 
Stoby Måleri, Sparbanken Eken, Tholmarks, Colorama, Bixia och ÅGL-Logistik är klara som 

klassponsor till Växjö Summershow. 

 Vi behöver fler klass sponsorer till kommande tävlingar. Styrelsen undersöker om någon har kontakt 

med eventuella sponsorer. Teleborgs slott sponsrar med 10 000 kr för en banderoll på utebanan. 

 

7:10 Övriga frågor 

• Elin mejlar ut var dokument angående etik och kommunikation finns att läsa på 

Riksidrottsförbundets hemsida. 

• Det finns en möjlighet att fotografera styrelsen vecka 32, i anslutning till annat fotojobb i 

samband med tävling. 

• Peter Wibrån kommer att finnas på plats fram till september/oktober, som det ser ut nu. 

• Rolands dokument om Etik och kommunikation bordläggs till nästa möte. 

•  Karins skrivelse till Svenska Ridsportförbundet bordläggs till nästa möte. 

 

 

Nästa möte blir den 17 augusti på Theleborg kl. 18. 

 

_______________________________________    ______________________________________ 

Ordförande Fredrika Hallberg Ehrner  Sekreterare Lisa Gustafsson 

Lisa skriver under protokoll under 

förutsättning att frågeställningen under 

punkt 7:6 står kvar. 

 

_________________________________________      ______________________________________ 

Justerare Elin Gunnarsson   Justerare Karin Klevegård 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 


